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 שאילתא : סטטוס לימודי אבולוציה במערכת הלימוד

 

 רקע: 

הצעה לסדר בנושא לימוד נושא האבולוציה במערכת החינוך בעיר. לאחר דיון סוער  ילפני כשלוש שנים העלית

. לאחר מספר חודשים אכן ועדת החינוך שנשמעו בו דעות שונות הוסכם שהנושא יעלה לדיון בוועדת החינוך

, רכזות ביולוגיה בבתי הספר מורות ובני נוער. בסיום הדיון בתי ספרהאגף, מנהלות    בהשתתפות נציגי  התקיימה

, לציין שלפי נהלי במסגרת הלימודים בבית סיפרה למדהוחלט שכל רכזת לימודי הביולוגיה תחליט אם נושא זה י

משרד החינוך כל מורה יכול להוסיף כעשרים אחוז תכנים נוספים שלא נמצאים בחומר הלימודי  מ 

 שאלות: 

גנים בעיר יושמה ההחלטה ואכן לימודי וה בוועדת החינוך אבקש לדעת באילו בתי ספר בהמשך להחלט. 1

.  האבולוציה הם בחלק מהמערך הלימודי במקצוע הביולוגיה  

  חטיבות ובתיכוניםיסודי באם לא הושמה ההחלטה אבקש לדעת מהי תוכנית הלימודים הנוכחית שמועברת ב. 2

 תתאוריישונים מ םבביולוגיה שבה כן נלמד נושא , מה מספר השעות בשנה שתלמיד בעיר נחשף לתכני

 האבולוציה.

ביולוגיה מוגבר והאם הם לומדים על אבולוציה במסגרת החומרים  יםמה מספר התלמידים בתיכונים שלומד. 3

. לבחינת הבגרות  

 בברכה ,

 באצי אלקובי

 רמת השרון חופשית

 

 


